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Redactioneel

Lieve Veefokkers,

Het eerste semester van dit collegejaar zit 
er alweer bijna op. Ondanks dat er tot nu 
toe nog niet echt sprake is geweest van 
een koude winter, heeft  de schuine stand 
van de aardas er toch voor gezorgd dat 
de dagen korter en de nachten langer zijn 
geworden. Gelukkig worden de dagen nu 
langzaam maar zeker weer langer!

Aanschouw: de eerste Koeielett ers van 
de redacti ecommissie 2015-2016! Wij 
hebben vol enthousiasme gewerkt aan 
onze eerste editi e van het oh zo mooie 
verenigingsblad en hopen dan ook dat 
jullie veel plezier beleven ti jdens het 
lezen. 

In deze Koeielett ers zal in ‘Dierenarts en 
dan’ Maarten van den Berg ons vertellen 
hoe zijn leven als afgestudeerd dierenarts 
eruit ziet. In de rubriek ‘Boerenbloed’ 
vertelt eerstejaars Alger Hiemstra over 
zijn ‘thuisthuis’. 

Evelien Germeraad zal ons alles vertellen 
over haar avonturen in het buitenland 
in ‘Internati onaal’. Ook is er een ‘onde-
ronsje’ met specialist in opleiding Peter 
Hut. 

Verder hebben wij dit jaar een aantal 
mooie, nieuwe rubrieken voor jullie in 
pett o. In de rubriek ‘Bakken met Bak’ 
deelt Vice-voorzitt er Marco Bakhuis zijn 
favoriete recepten met jullie. Benieuwd 
wat Bak vandaag voor jullie gaat Bakken? 
Blader dan snel naar pagina 27. Ook 
zal dit jaar niemand minder dan Dr. Jan 
Pol a.k.a. ‘The Incredible Dr. Pol’ in elke 
Koeielett ers een stukje vertellen over 
zijn studie in Utrecht, zijn levensloop als 
dierenarts en bijzondere dingen die hij 
tot nu toe heeft  meegemaakt.  

Wij wensen jullie veel leesplezier! 

Groetjes, 

de Redacti ecommissie
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Voorzitterswoord

De verenigingsdieren zijn klaar voor 
een strenge winter: de schaapjes 
hebben hun warme wol, de varkens 
een warme stal en Leentje heeft  
haar gezonde isolati elaag. Ook veel 
Veefokkers doen hun best om goed 
voorbereid aan de winter te beginnen. 
De een door middel van een glaasje 
glühwein op de kerstborrel, de ander 
door de gezellige warmte  in de 
Veefokkerskamer, nog een ander door 
middel van een warm Veefokkersvest 
en enkelen van ons zijn al van nature 
goed voorbereid op een strenge 
winter.

Maar ons voorbereiden op een 
strenge winter is niet het enige wat 
ons allen bezig houdt. We hebben het 
ook erg druk met de voorbereidingen 
op het dierenartsenleven. Voor 
sommigen van ons zal het nog lang 
duren voordat ze zover zijn, zij hebben 
bij de Veefokkers alvast een stukje 
ervaring op kunnen doen ti jdens de 
lezing over de beginselen van de 
pluimveehouderij en de lezing over de 
beginselen van de varkenshouderij. 
Anderen zijn alweer een stuk verder 
met de studie, ook voor hen was er 
een stukje ervaring op te doen bij de 
Veefokkers, bijvoorbeeld prakti sche 
ti ps bij de eerste “Dick vertelt” avond. 
Ik vind het erg leuk om te zien en te 
horen met hoeveel enthousiasme er 

gereageerd wordt op de acti viteiten. 
De opkomst is niet alleen goed ti jdens 
de koffi  epauzes, maar ook bij de acti -
viteiten zijn er veel leden van de parti j ! 

Zo, mijn eerste woord van de Voorzitt er 
is een feit. Laten we hopen dat de 
winter eindelijk weer eens fl ink koud 
wordt, dan zijn de voorbereidingen 
niet voor niets geweest en kunnen we 
misschien nog eens genieten van een 
echte Elfstedentocht!

Met vriendelijke VEEterinaire groet, 
Sanne de Vries
h.t. Voorzitt er
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Aantreedrede

Hallo allemaal,

Trots ben ik om Voorzitt er te zijn van het 
28e bestuur van deze geweldige vereni-
ging! Een vereniging die door de jaren 
heen enorm is gegroeid, wat betreft  het 
aantal leden, het aantal acti viteiten, maar 
zeker ook wat betreft  de kwaliteit van de 
acti viteiten die georganiseerd worden. 
Zonder leden die zo toegewijd zijn als de 
Veefokkers zou dat nooit zijn gelukt en 
daarom hopen wij er samen met jullie 
weer een fantasti sch jaar van te maken.

We willen het komende jaar acti viteiten 
gaan organiseren samen met studenten 
van de C.A.H. Dronten en Universiteit 
Wageningen. Wij verwachten dat zij een 
andere blik op bepaalde onderwerpen 
zullen hebben. Daarom denken wij dat 
we ti jdens deze acti viteiten van elkaar 
kunnen leren. Tijdens deze acti viteiten 
kunnen we erachter komen hoe zij tegen-
over bepaalde onderwerpen in de prak-
ti jk staan, maar wat ook erg interessant 
is, wat zij van elkaar en van ons vinden. 

Een ander doel voor het komende jaar 
is dat wij graag willen dat het aantal 
RVB’s toeneemt. RVB’en is waar het alle-
maal mee begon en dat moet zeker niet 
vergeten worden. Verder vinden veel 
leden, waaronder ik, RVB’en een enorm 
leuke bezigheid. We zullen het komende 
jaar streven naar 10 reguliere RVB’s per 
jaar, daarnaast willen wij oefenavonden 

organiseren voor de mensen die naar de 
LSCV willen, zodat zij dat niet helemaal 
zelf hoeven te doen. Zij vertegenwoor-
digen op de LSCV onze vereniging, iets 
om trots op te zijn! Daarom willen wij hen 
graag helpen door deze oefenavonden te 
organiseren.

Verder vinden wij de saamhorigheid die 
binnen de vereniging heerst erg belang-
rijk! We proberen om de eerstejaars 
zoveel mogelijk te betrekken bij de vereni-
ging. Ook vinden wij het heel belangrijk 
dat ieder lid van de vereniging meedenkt. 
Het is leuk om van de leden te horen wat 
zij nog missen binnen de vereniging, als 
zij nog een goed onderwerp hebben voor 
een casuïsti ekenavond of als zij nog een 
leuk idee hebben voor een lezing of een 
excursie. We willen er samen een mooi 
jaar van maken en daarbij is jullie mening 
van belang, dus schroom niet om ideeën 
aan te drag en!

Met VEEterinaire groet,
Sanne de Vries
h.t. Voorzitt er

(de volledige aantreedrede is te lezen op 
de site)
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Dierennieuws

Koeien

Mohna’s Leentje heeft  het erg naar 
haar zin nu ze weer lekker binnen staat 
in de rundveestal op de Tolakker. Ze 
geniet van haar rust in het stro, vreet 
zich lekker vol aan het voerhek en 
begroet iedere passant met gepaste 
nonchalance. Haar Body Conditi on 
Score blijft  toenemen en ze begint al 
een beetje te uieren nu haar dracht 
verder vordert. Haar conditi e mag dan 
ietwat overmati g zijn, maar verder ziet 
ze er prachti g uit! Enkele bestuurs-
leden hebben haar onlangs van haar 
vacht ontdaan en het personeel van 
de Tolakker heeft  ervoor gezorgd  dat 
het nummer 1988 nu op haar brede 
bil prijkt. Het oprichti ngsjaar van de 
vereniging leek ons wel een passend 
nummer voor ons verenigingsrund en 
geliefde mascott e.  

Schapen 

Onze verenigingsschapen Lana, Diva 
en Dora, hebben een ti jdje terug 
mogen genieten van het gezelschap 
van de ram Victor. Ik kan jullie het 
goede nieuws vertellen dat alle 
Veefokkersschapen drachti g zijn 
gescand. Hiernaast is te zien dat ook 
Lana drachti g is, als je goed kijkt zijn 
zelfs de welbekende “donuts” te 
onderscheiden op het beeld. Goed 
nieuws dus! Laten we hopen op een 

paar prachti ge ooilammeren, met nog 
meer kenmerken van een Zwartbles 
dan deze generati e. 

Varkens

Tussen de andere varkens in de 
opfokstal groeien Elise, Marline en 
Sophie nog steeds als kool. Ze maken 
zich druk om iedereen die zijn hoofd 
om de hoek steekt om te kijken hoe 
het met ze gaat, wat heel goed als 
een vreugdedansje beschouwd kan 
worden. Dus als je in de buurt bent, 
neem dan even de ti jd om ze gedag te 
zeggen, daar zijn ze zeker blij mee! 
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Zeldzame
Landbouwhuisdierrassen

Het zonnetje scheen en de lucht was 
blauw toen een groepje enthou-
siaste veefokkers zich weer eens 
verzamelen zou. Dit keer zouden we 
een bezoekje gaan brengen aan een 
aantal zeldzame landbouwhuisdier-
rassen. Echter verschenen er wel wat 
donkere wolken voor het schitt erende 
zonnetje toen het net geïnstalleerde 
bestuur er achter kwam dat er te 
weinig zitplekken waren voor de vele 
enthousiastelingen. Gelukkig kon Pim 
nog een extra auto regelen waardoor 
toch iedereen mee kon. Onderweg 
werd Admiraal Pumba nog even opge-
haald in Ede en was de hele groep 
compleet. 

De eerste auto verscheen sti pt om 10 
uur op de eerste locati e in Wageningen. 
Hier werden we ontvangen met koffi  e, 
een koekje en een enthousiaste Nonja 
Remijn die stond te popelen om haar 
verhaal te doen. Echter moest ze 
hier nog even mee wachten omdat 
het busje jongens wat vertraging had 
opgelopen. Toen ze eindelijk gearri-
veerd waren begon Nonja snel aan 
haar praatje. Hierin vertelde ze dat de 
SZH zich inzet voor het behoud van 
ons levend erfgoed en voor de gene-
ti sche diversiteit onder landbouw-
huisdieren in Nederland. Dit doen ze 
onder andere door al de belangheb-
benden met elkaar te verbinden. 

Vanwege het volle programma 

moesten we meteen door naar 
het volgende adres. Dit was bij de 
veehouder en kaasmaker Michiel 
Cassuto in Ede. Michiel heeft  20 
stamboekdieren van het Brandrode 
Rund die heerlijk op de groene weide 
stonden te grazen. Deze koeien 
worden gekenmerkt door hun sobere, 
sterke en makke karakter.  De koeien 
werden gemolken in een halve twee 
keer vijf melkstal waarvan vier keer per 
week Brandrode kaas wordt gemaakt. 
Het wei dat overblijft  na het bereiden 
van de kaas wordt opgevoerd aan zijn 
Bonte Bentheimers. 

Na een snelle lunch was het ti jd voor 
het volgende bezoek. Dit was aan 
varkenshouder Bert Selman in Aalten. 
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Bert houdt naast zijn varkensstapel 
met kruislingen een derti gtal zuivere 
Nederlandse Landvarkens. We mochten 
een kijkje nemen in de varkensstal waar 
we onderscheid konden maken tussen de 
verschillende rassen door middel van een 
rode streep die het Landvarken droeg. 
Het ras werd verder nog gekenmerkt 
door de grote oren de over de ogen 
hingen. Ook maakte Bert droge worst 
wat de heer Bakhuus wel kon waarderen. 

Op de terugweg gingen we nog even langs 
bij de schaapskudde in Ede. De kudde 
bestond uit 150 Veluwse Heideschapen. 
Deze werden gehouden op een 370 ha 
groot defensieterrein waar de tanksporen 
nog vers in het landschap stonden. 

Voor de fokkerij wordt gebruik gemaakt 
van een rammencirkel, samen met 
andere stamboekleden. 

In totaal worden er voor het weiden 
4 honden ingezet waarvan er steeds 2 
worden meegenomen om de kudde bij 
elkaar te houden. Hierbij wordt er telkens 
één op reserve gezet. In tegenstelling tot 
de Veefokkertjes die na zo’n intensief 
dagje toch wel moe begonnen te worden, 
had de Collie nog genoeg energie over 
om even zijn aanvalstechnieken uit te 
oefenen op enkele schapen. Hiervan 
konden de jongens nog wat leren, want 
deze moesten er weer snel vandoor om 
hun aanvalstechnieken op het rugbyveld 
te showen. Waarbij de Mc’cursie ook 
zeker niet werd vergeten!  

Marleen van Esch

Zeldzame 
Landbouwhuisdierrassen
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 25 november zijn we met een mooie 
groep van 15 Veefokkers naar het 
Brabantse Oirschot geweest om 
Limousinkoeien te beoordelen op 
het bedrijf van René en Miranda 
Vlemminx. Vantevoren werd ons door  
de moeder van Marly een heerlijk 
stamppotbuff et voorgeschoteld.

Na ontvangst werd ons eerst wat 
verteld over het bedrijf. Het is eerst 
een melkveebedrijf geweest en René 
heeft  desti jds, na een slechte prog-
nose voor de melkveesector, besloten 
om met Limousinkoeien de toekomst 
in te gaan. Een beslissing waar hij 
tot op de dag van vandaag geen spijt 
van heeft  gehad. De melkstal is toen 
omgebouwd tot winkel, waar René 
en Miranda naast vlees van eigen 
koeien eveneens Limousin-kalfsvlees, 
varkensvlees en kip verkopen, allemaal 
eerlijk en heerlijk. 

Aan de achterkant van de oude 
ligboxenstal is een kleine potstal 
gebouwd waar de koeien met hun 
kalfj es in de wintermaanden lopen. 
De zoogkalveren blijven tot een leef-
ti jd van 9 maanden bij hun moeder. In 
de zomer loopt een deel van de kudde 
dag en nacht buiten in het grasland 
van het Brabants Landschap en de 
weilanden van de familie zelf. 

Hoewel ik pas één keer eerder 
rundvee beoordeeld had, had ik 
meteen door dat het beoordelen van 
Limousinkoeien heel wat anders is dan 
het beoordelen van melkvee. Zo werd 
het uier buiten beschouwing gelaten 
en was de bespiering vanzelfsprekend 
erg belangrijk. Het beoordelen viel 
mij nog tegen, maar was erg interes-
sant. Bij uitstek de beste koe, die erg 
groot was maar relati ef met de andere 
koeien minder gespierd leek, had ik 
een paar plaatsen lager ingeschat. 
Deze koe bleek eigenlijk niet minder 
gespierd, maar minder vet als de rest.

Douwe Wijnia

Sybesma RVB Oirschot
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Donderdag 10 december vond de 
lezing “Dick vertelt...” plaats. Dick 
Scholten had een hoop mooie en leer-
zame verhalen en had daarbij ook veel 
beeld materiaal. Want ja, wat doe je 
nu eigenlijk als je  een agressieve koe 
hebt die je moet onderzoeken maar 
die je met geen mogelijkheid uit het 
weiland krijgt? Iets met een hek kon ik 
er nog uitbrengen. Maar eigenlijk had 
ik geen fl auw idee. 

Toen ging de trukendoos van Dick 
open. Er waren uiteraard verschil-
lende manieren om dit aan te 
pakken. Je kunt het dier natuurlijk 
eerst verdoven. Mochten er nou 
ook toevallig nog een aantal sti eren 
bij de kudde koeien lopen, ga dan 
gewoon op een trekker het weiland 
in en neem een pijltjesschieter mee. 
Geef de koe minstens 20 minuten rust 
voordat je er een heel arsenaal aan 
pijlen op los laat: de verdoving moet 
even inwerken. 

Een andere ti p om hele drukke dieren 
wat tammer te krijgen is om ze bijvoor-
beeld aan een mak dier te knopen. Op 
die manier heeft  het drukke dier wat 
weerstand, voelt het zich veiliger en 
wordt het zelf ook wat rusti ger. Om de 
theorie in prakti jk te brengen hebben 
we zelf ook nog even geoefend met 
pijltjes schieten. Het viel me eigenlijk 

nog alles mee. Als het een koe was 
met dikke billen dan was de pijl wel 
raak geweest!

Er zijn die avond nog veel meer 
verhalen aan bod gekomen: lebmaag-
dislocati es, verlossingen, uterustor-
sies en afsluitend een verhaal met 
beeldmateriaal over een foetotomie 
bij een olifant. Een hele leuke en leer-
zame avond. Met een hoop ti ps van 
Dick die zeker nog eens van pas zullen 
komen. Mocht ik ooit een foetotomie 
bij een olifant moeten doen dan weet 
ik nu in elk geval dat de vulva opening 
van een olifant “Echt wel zoooo ver 
(Dick druk gebarend met zijn armen 
helemaal uit elkaar) naar beneden toe 
te vinden is!”  Dick, Bedankt!

Femke Bluemink 

Dick vertelt...





Maak kennis met Boehringer IngelheimBoehringer IngelheimBoehringer Ingelheim

Wij vinden dat gezondheid meer is dan het toedienen 
van geneesmiddelen. De gebruikers van onze pro-
ducten en ondersteunende diensten staan centraal en 
samen willen we werken aan de ontwikkeling van 
kennis, kunde en rendement voor de toekomst. Om te 
komen tot optimale gezondheid en welzijn van dieren 

gaan wij veel verder. Zo faciliteren wij sinds 1998 ruim 
30 intervisiegroepen voor en door dierenartsen. Ook 
organiseren wij regelmatig lezingen en symposia over 
actuele onderwerpen. In 2016 gaat u meer horen 
over ons online nascholingsplatform waarmee kennis 
voor u nog makkelijker bereikbaar wordt.

Van links naar rechts, boven naar beneden: Martijn Steenaert, Gerald van den Top, Tom Peter, Aat Niehot, Arjon Velthoen, Wim Hondelink, Ingrid van de Pas, Caroline 
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Boehringer Ingelheim bv, vetmedica.nl@boehringer-ingelheim.com, telefoon: +31 (0)72 566 24 11

Leer ons in 2016 nog beter kennen!
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De beginselen van de 
pluimveehouderij

Op maandag 30 november 2015 had de 
pluimveecommissie een mooie lezing 
georganiseerd over de beginselen van 
de pluimveehouderij. Deze lezing werd 
gegeven door Mieke Matt hijs.

Voorafgaand aan de lezing stond er koffi  e 
en thee met een lekker stuk speculaas 
klaar: het begon al goed. Tijdens de 
lezing was er vooral de mogelijkheid om 
vragen te stellen en aan de hand hiervan 
werd de presentati e gehouden. Er werd 
verteld over hoe de “stamboom” van de 
leg- en vleeskippen eruit ziet. Hier had ik 
en ik denk de meeste andere aanwezige 
eerstejaars nog totaal geen weet van. 
Zo vertelde mevrouw Matt hijs dat er 
helemaal bovenaan de ladder de topfok 
zit. Er zijn maar een paar bedrijven die 
elk de zuivere lijn van één apart merk 
fokken. Voor de leghennen zijn dit vooral 
de merken Lowmann, Hyline en nog een 
aantal. Voor de vleeskuikens zijn dit Copp 
en Ross.  Onder de topfok komt de opfok 

van de moederdieren. Hieronder komen 
pas weer de leghennen en vleeskuikens 
die onze eieren leggen en zorgen voor 
onze kipfi let.

Door de reclames van Wakker Dier 
verbaasde het me dat het aantal kippen 
dat uitvalt binnen de biologische sector 
vele malen groter is dan het aantal 
kippen dat uitvalt binnen de gangbare 
pluimveehouderij. 

In Nederland zijn er twee aangift e-
plichti ge ziekten onder het pluimvee. 
Namelijk Aviaire Infl uenza (vogelpest) en 
Newcastle Disease (pseudo-vogelpest). 
Alleen tegen Aviaire Infl uenza wordt er 
geënt.

Na afl oop van de lezing werd er nog een 
bakkie gedaan bij de Veefokkers. Het was 
een interessante avond.

Max Kerckhoff s



BETTER COWS | BETTER LIFE

Dit is gEEn VERTEgEnWOORDIgER

Dit is een veestapeladviseur.
Geen veestapel is hetzelfde. Legio factoren oefenen 
hun invloed uit. Dat maakt dat veestapelmanagement 
topsport is. Hoe fijn is het dan om iemand naast u 
te hebben met een langetermijnvisie. Die u scherp 
houdt en de puntjes op de i zet. iemand die collega-
professionals kan inschakelen als uw dieren dat nodig 
hebben. Die uw veestapel van de beste genetica 
voorziet, of u helpt met slimme oplossingen waarmee 
u tijd en geld bespaart. Vertegenwoordigers zijn er 
genoeg, er is maar één veestapeladviseur. 

Wat maakt de veestapeladviseur anders?
Ga mee naar het erf van drie totaal verschillende 
veehouders: crv4all.nl/meerdanjeziet

CRV, meer dan je ziet.



Commissieborrel
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 Beste Veefokkers, fi jne nieuwsgrazers,

Ik ben Alger Hiemstra, 21 jaar en 
boerenzoon. Ik ben de vierde zoon 
uit een gezin met 5 jongens. Ik ben 
geboren en getogen op een boerderij 
in het mooie Sibrandahûs, Friesland.

Toen ik nog jong was molk mijn vader 
nog in maatschap met mijn oom op 
hemelsbreed 1 km van onze eigen 
boerderij. Mijn broers en ik hielpen 
alti jd graag mee met het ophalen van 
de koeien uit de wei en het melken 
met heit. Mijn eerste jeugdherin-
nering is dat ik bij mijn vader in de 
trekker zat ti jdens het schudden. 

Toenterti jd molken mijn vader en 
oom op het hoogtepunt ongeveer 200 
koeien in een 2x8 zij-aan-zij melkput. 
Daarnaast hielden zij nog een koppel 
van 100 Texelaars. De fokkerij daarvan 
is de grote hobby van mijn vader. In 
2000 is het jongvee verplaatst naar 
ons bedrijf waarvoor toen een nieuwe 
stal is gebouwd.

Omdat zowel mijn broers als mijn neef 
wel interesse hadden om het bedrijf 
over te nemen zijn mijn vader en oom 
in 2009 uit elkaar gegaan. We hebben 
de jongveestal toen aangepast voor 
melkkoeien en uitgebreid met een 
2x14 zij-aan-zij melkstal en extra 
boxen. 

Het jongvee lieten we opfokken in het 
nabijgelegen Wouterswoude bij de 
familie Roodhart. 1 Mei 2015 hebben 
we er een tweede bedrijf bij gekocht 
waar we tegenwoordig ons jongvee 
opfokken en waar mijn broer met zijn 
vrouw woont. De melkveestal thuis is 
eind 2014 nogmaals uitgebreid om in 
de toekomst ruimte te kunnen bieden 
aan 250 melk- en kalfk oeien. 

Op dit moment melken we zo’n 165 
koeien en dat is ook ti jdelijk de max 
omdat er een grotere melktank geïn-
stalleerd moet worden. Het beton 
hiervoor is al gestort en de tank komt 
in januari. Sinds 2010 hebben we een 
gedeelte van onze Holsteins inge-
kruist met Fleckvieh, Brown Swiss, 
Montbéliarde, en Scandinavisch 
Roodbont. Het fokdoel hierachter is 
om koeien te fokken met een hogere 
levensduur die tegen een stootje 
kunnen. Ik schat dat er nu ongeveer 
40 kruislingen tussen het melkvee 
lopen, het is dus een bonte bedoening 
bij ons in de stal. Mijn vader heeft  
tegenwoordig nog 20 Texelaars waar 
hij mee fokt. 

Boerenbloed
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Qua grond zitt en we goed, want we 
hebben een mooie huiskavel van 52 
hectare om ons melkveebedrijf liggen. Bij 
het jongveebedrijf hebben we 32 hectare 
eigendom en 12 hectare pacht. Daarnaast 
huren we nog een paar hectare bij waar-
door je in totaal op zo’n 100 hectare 
komt.

In de huidige situati e zit ik samen met 
mijn ouders en twee oudste broers in 
de V.O.F. Mijn moeder heeft  naast het 
bedrijf een functi e als voorzitster van 
de Vereniging Noardlike Fryske Wâlden, 
dat is een collecti ef voor agrarisch 
natuurbeheer. Daarnaast doet ze de 
boekhouding bij ons en het huishouden. 
Mijn oudste broer is naast het bedrijf 

vertegenwoordiger bij voerleverancier 
Mulder Agro. Zelf ben ik acti ef als week-
endmelker naast de studie, tot nu toe is 
dit nog goed te combineren. 

Ik hoop jullie hiermee genoeg geïnfor-
meerd te hebben. Mocht je toch nog wat 
meer willen weten, ben ik vaak wel te 
vinden in de kamer van de Veefokkers!

Oan’s sjen!

Alger Hiemstra

Boerenbloed
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Onderonsje

In het kort
Naam: Peter Hut
Leeft ijd:  29 jaar
Geboorteplaats: Groningen
Woonplaats: Utrecht
Privé: heeft  een relati e
Functi e: Specialist in opleiding (SIO), 
duur 3 jaar  

Hoe bent u terecht gekomen bij 
de Universiteit Utrecht?

Nadat ik in 2013 ben afgestudeerd 
aan de faculteit diergeneeskunde in 
Utrecht ben ik meteen de prakti jk in 
gegaan. Dit heb ik 1,5 jaar gedaan 
en ben vervolgens bij Agrifi rm gaan 
werken als voedingsspecialist. Al kort 
nadat ik bij Agrifi rm begon te werken 
kwam de vacature voor specialist in 
opleiding op mijn pad. Dit leek me een 
uitdagende opleiding dus heb ik deze 
kans met beide handen aangegrepen. 

Wat vond u van het werken in de 
prakti jk?

Ik heb enige ti jd in een gemengde prak-
ti jk in Friensland gewerkt, daar nam ik 
de diensten over die vrijkwamen door 
een zwangerschapsverlof.  Het was 
een leerzame periode maar ik kwam 
er ook achter dat er buiten het werken 
in de prakti jk kansen waren. 

Wat vind u het leukst om te doen 
hier op de faculteit?

Het leukste aan mijn baan hier vind ik 
de afwisseling. Mijn werkweek bestaat 
namelijk uit veel verschillende bezig-
heden. Zo geef ik onderwijs, dit zijn 
bijvoorbeeld de klinische lessen en de 
basiscoschappen. Daarnaast moet je 
minimaal 1 jaar onderzoek doen als 
specialist in opleiding. Op dit moment 
doe ik onderzoek naar de invloed van 
de droogstand op ziekte aan het begin 
van de lactati e. Ik vind het mooi dat 
ik op deze manier de kans krijg me 
verder te verdiepen in pati ënten en 
me te ontwikkelen tot specialist.

Vrijeti jdsbesteding?

Tijdens mijn studie ben ik in 2005 
begonnen bij Syrinx en speelde ik 
rugby. Na mijn afstuderen ben ik bij 
Syrinx muziek blijven maken en speel 
ik nog alti jd met veel plezier hoorn. 
Daarnaast loop ik hard, ga ik naar de 
sportschool en hou ik er van om te 
racefi etsen. 

Lievelingsdier?

Koe natuurlijk!



23

Onderonsje

Een anekdote uit de prakti jk

Ik ben ooit gebeld door omstanders dat 
er een schaap in de sloot lag. Toen ik 
aankwam stonden er twee brandweer-
auto’s met zwaailichten inclusief acht 
brandweerlieden. Het schaap was inmid-
dels uit de sloot en was volledig ingepakt 
in folie en bedekt met een jas van één van 
de brandweerlieden. Toen ik dichterbij 
kwam om het schaap te onderzoeken, 
viel mijn oog op het naamplaatje van de 
jas. Hierop stond H. Schaap.

Gouden ti p voor de Veefokkers?

Ga vooral veel meelopen met dieren-
artsen.  Het is belangrijk dat je je oriën-
teert in alle sectoren, niet alleen de 
sector waarin je later denkt te gaan 
werken. Dit omdat je als dierenarts alge-
meen bevoegd bent en vaak in gemengde 
prakti jken terecht komt.  
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The incredible dr. Pol

Het is al jaren geleden dat ik van de 
Biltstraat naar de Uithof fi etste, want 
in de laatste jaren van mijn studie ging 
alles net verhuizen. 

Meteen na het afstuderen zijn Diane 
en ik weer naar Michigan gegaan. 
Ik moest hier wel weer een staats-
examen doen, en dit heb ik in Ohio en 
Michigan gedaan. In Ohio werd mij al 
een docentenbaan aangeboden maar 
ik wilde graag mijn handen erg vuil 
krijgen. Het duurde enkele maanden 
voordat ik uitslag kreeg, en in die ti jd 
reed ik rond met een lokale dieren-
arts. Op die manier heb ik de meeste 
boerentermen geleerd. 

Onze opleiding in Utrecht was heel 
goed, want toen wij naar een verlos-
sing moesten had deze dierenarts er 
erg moeite mee. Na een half uur hard 
proberen het kalf eruit te krijgen (hij 
begon al hard te blazen en hijgen) 
vroeg hij mij om het over te nemen. 
Dus het hemdje uit en beide armen 
de koe in en binnen vijf minuten lag 
er een levend kalf op de grond. De 
boer zei niks, de veearts zei niks en 
ik hield mijn mond ook dicht! Dit kon 
alleen maar doordat er bij ons alti jd 
werd ingestampt onze beide armen 
te gebruiken. Ik herinner mij nog dat 
een grote student klaagde dat hij 
dat niet kon. Nadat Professor Dubois 

hem een trap tegen zijn achterwerk 
had gegeven kon hij het opeens wel! 
Niemand durfde ook daar zijn mond 
te openen of te lachen. 

Ik nam een positi e aan als derde 
dierenarts in een grote huisdieren-
prakti jk. In het begin krijg je alti jd de 
eenvoudige taken, maar je kan ook 
dan heel snel een vergissing maken. 
Ik kan me nog een visite herinneren 
die heel simpel moest zijn. Een os 
met navelabces. Dus eerst een grote 
naald erin - en ja, er komt ett er uit. 
Dus nou maar met een scalpel een 
groter gat maken. En toen begon ik 
te zweten! De pus liep er uit en bleef 
maar lopen totdat er meer dan drie 
liter gele patatsaus op de grond lag! 
Ik  dacht dat dit dier zomaar dood kon 
vallen, dus ik ging er zo gauw mogelijk 
vandoor. Een maand later belde de 
boer weer op. Er zat nog een beetje 
pus in het abces dus het moest weer 
opengemaakt worden. Zo gezegd, zo 
gedaan en toen was alles goed. 

Wij hadden in de kliniek geen foeto-
toom. Ik heb er een gekocht toen wij 
weer eens in Nederland kwamen, 
en ik heb het bijna meteen moeten 
gebruiken. Mijn collega kon een kalf 
er niet uit krijgen en ik moest even 
komen. Het zat op de heupen vast en 
natuurlijk was het al dood. Dus gauw 
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doorsnijden, de draad tussen de achter-
poten en binnen een paar minuten was 
alles eruit en stond de koe op. 

Na 10 jaar zijn Diane en ik onze eigen 
prakti jk begonnen en toen hebben we 
besloten om, wat voor dier dan ook mag 
komen, we alti jd proberen ze op de beste 
manier te behandelen. In de laatste 35 
jaar hebben we dan ook veel rare dingen 
gezien. Kalveren met 2 kopen, een lam 
met 1 oogkas en 2 ogen, een hart in mijn 
hand dat nog 4 keer klopte (en dat net 

na de fi lm “The Temple of Doom”), een 
hondje met de neus van het bot afge-
trokken en nog veel andere rare gevallen. 

Wij werken ook samen met het lokale 
departement van natuuronderhoud. 
Eens bracht hij een aanhangwagen vol 
met zo’n 20 racoons of wasbeertjes. 
Iemand had ze gevangen hier in Michigan 
en probeerde ze te verkopen in Kentucky, 
waar de mensen er weer op konden 
jagen! Ook hebben we roofvogels behan-
deld. De laatste was een grote uil. Hij 
miste een poot en was bijna verhongerd. 
Binnen 24 uur had hij 1 kilo hertenvlees 
op en kon ik hem uit de hand voeren. 
Zoiets is erg dankbaar werk. 

We hebben ook veel Amische klanten en 
voor hen kan ik alles proberen. Wij doen 
alle klophengsten voor hen en ze komen 
soms meer dan 150 km bij ons vandaan. 
Met een collega hebben wij een veulen-
foetotomie moeten doen op een 1000 
kilo Percheron. Mijn armen waren bijna 
te kort! 

Een andere keer kwam een veulen 
achterstevoren met de tarsus gebogen. 
De Amische boer belde zondag op dat 
het erop leek dat de merrie probeerde 
te bevallen. Maar het was zondag en hij 
wilde mij niet storen, dus dinsdag belde 
hij weer: nog steeds geen veulen. Toen ik 
de merrie onderzocht kon ik niets met de 
achterpoten doen. Ik hing gewoon in de 
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lucht! De achterpoten heb ik er onder 
de hak afgezaagd en met een verlosap-
paraat heb ik de rest eruit getrokken. 
Een veulen van zo’n 100 kilo en 120 
cm schoft hoogte! En toch was de 
merrie 30 dagen later weer drachti g, 
maar ze werd gauw verkocht. Één keer 
was genoeg!

Wij hebben hier veel stekelvarkentjes 
die de stekels achterlaten. Ik heb bij 
honderden honden die stekeltjes eruit 
moeten trekken, maar ook uit koeien 
en paarden. Maar nooit uit een poes! 
Die zijn te verstandig. 

Melkboeren behandelen veel koeien 
zelf en hoe groter het bedrijf, hoe 
minder zij ons roepen. Dat maakt het 
niet beter voor de koeien. Er wordt 
hier heel streng op anti bioti ca residu 

gelet. Elke melklading wordt onder-
zocht een als er iets in zit worden de 
individuele monsters onderzocht. De 
schuldige betaalt voor de volle tank en 
een grote boete. Een immigrant moet 
nu elke koe testen voordat zij naar de 
markt gaat. 

Zoals de TV-serie al laat zien gaat het 
hier heel anders dan in Nederland. 
Mijn boek zal ook vertaald worden in 
het Nederlands en daar staan ook veel 
verhalen in. 

dr. Jan Harm Pol
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The Bakehouse Way

Frikandellentaart

Benodigdheden:

20 frikandellen
1/3 fl es Hela curry

2 siepels
2-3 pakken bladerdeeg

3 eieren
1 Bakblik

Frituur 20 frikandellen op de welbekende 
manier in de sputt erpan. Wanneer dit 
gelukt is, is het belangrijk dat er 1 frikandel 
getest wordt. Op deze manier houd je het 
perfecte aantal frikandellen over, name-
lijk 19 stuks. Snijd de fi kandellen in kleine 
stukken en zet ze apart. Vet het bakblik 
in, bekleed het met 1 laag bladerdeeg en 
prik hier vervolgens gaatjes in. Zet hierna 
dit bakblik in een voorverwarmde oven 
van 220 graden en bak het 10 minuten. 
Snijd in tussenti jd de uien en bak deze in 
een koekepan. Wanneer ze kneitertje fi jn 
gebakken zijn, worden hier de gesneden 
frikandellen bij in gegooid  samen met 
de 1/3 fl es curry. (Dit laatste is natuur-
lijk goed voor de gezelligheid) Dit geheel 
wordt goed opgewarmd. 

Wanneer dit gelukt is moet het reeds 
ingevett e, met bladerdeeg beklede, 
afgebakken bakblik uit de voorver-
warmde oven gevuld worden met de 
mix van curry,  frikandellen en uien. Als 
ook dit geslaagd is, moeten de 3 eieren 

opgeklopt worden. Deze worden vervol-
gens over de frikandellen gesmeerd. Er 
moet een klein beetje overblijven om 
over de bovenkant van de frikandellen-
taart te strijken. Wanneer de frikandellen 
goed aangedrukt zijn moet er een laagje 
bladerdeeg als bekleding over het geheel 
heen. Smeer het laatste beetje ei over de 
bovenkant en zet het bakblik terug in de 
oven. Bak de taart vervolgens in 20-30 
minuten af op 200 graden. Wanneer men 
zelf nog niet bedacht had om er een fi jn 
potje pils bij te pakken is het daar nu 
zeker ti jd voor en kan er op het eindre-
sultaat gewacht worden. 

Eet smakelijk en vermaak je wat!
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Extra onderzoeksstage in Gambia
Gezocht: “Stagiaire voor 3 maanden 
die naar Gambia gaat om de sero-
prevalenti e van 3 zoönosen te onder-
zoeken in kleine herkauwers en 
mensen”. 

Stop maar met zoeken, dit wil ik! 
Na een sollicitati eprocedure was ik 
aangenomen als stagiaire en kon het 
avontuur beginnen. 

Het doel van het onderzoek was een 
oorzaak te vinden voor de onverklaar-
bare koorts onder de bevolking van 
Gambia. Kleine herkauwers leven zeer 
dicht bij de mensen. Mogelijk waren 
er zoönoses verantwoordelijk voor de 
humane koorts. Op basis van de symp-
tomen zijn er 3 zoönoses uitgekozen 
waarvan onderzocht moest worden 
of die daar voorkwamen. Ik heb voor 
alle 3 het veldwerk gedaan, maar heb 
enkel voor Brucella melitensis labora-
toriumwerk uitgevoerd en een arti kel 
gepubliceerd.

De voorbereidingen vonden plaats 
op het RIVM. Ik heb vaccinati es 
gekregen, het nodige sample-/lab-
materiaal besteld, de vragenlijsten en 
ti jdsplanningen gemaakt en de laatste 
contacten gelegd. Ook ben ik naar het 
CVI in Lelystad gegaan om de diagnos-
ti sche testen die ik moest uitvoeren te 
leren.

Na 1,5 maand voorbereiding 
vertrokken mijn stagebegeleider en 
ik in naar Gambia. De eerste 2 weken 
bestonden vooral uit voorstellen en 
laatste dingen regelen. Met het veld-
werk beginnen kon niet, omdat er 
nog geen ethische toestemming was. 
De 3e week was mijn stagebegeleider 
weer ti jdelijk naar huis en heb ik 
gewacht en gesmeekt om toestem-
ming en een selecti e gemaakt van de 
proefpersonen/dieren. 

De 4e week (2 weken achter op 
schema..) hadden we op vrijdag-
middag eindelijk toestemming. 
Hetzelfde weekend zijn we naar alle 
12 de dorpen gegaan om toestem-
ming te vragen aan de dorpshoofden 
om hun dorp te mogen betrekken bij 
het onderzoek. Gelukkig! Iedereen gaf 
toestemming en er is zelfs gebeden 
voor ons onderzoek. 

Week 5 was mijn stagebegeleidster 
weer in Gambia om samen al het 
veldwerk in 4 weken af te ronden. We 
hebben om de 2 verloren weken in te 
halen gewerkt als beesten. Dagen van 
half 6 ’s ochtends tot half 2 ’s nachts 
waren geen uitzondering en ook het 
weekend werd gebruikt. Toegegeven: 
als Nederlanders hadden we ook een 
iets te voorbarige planning gemaakt 
voor in de tropen. Om 12 uur ‘s 
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middags in de brandende zon achter een 
paar geiten aanrennen is geen pretje ;). 

In elk dorp hebben we 50 mensen onder-
vraagd (dankzij het veldteam die de taal 
spraken) en van deze mensen ook bloed 
afgenomen (door een verpleegkundige). 
Bij dezelfde families heb ik van de aanwe-
zige kleine herkauwers een signalement 
en bloed afgenomen. Van de lacterende 
dieren heb ik ook een vaginale swab en 
een melkmonster afgenomen. Aan de 
fl ockowner hebben we vragen gesteld 
met betrekking tot risicofactoren. 

Na het veldwerk heb ik elke avond het 
bloed afgedraaid, papieren gecontro-
leerd en de papieren, sti ckervellen en 
bloedbuisjes voor de volgende dag klaar-
gemaakt. Alle vragenlijsten moesten 
dubbel ingevoerd worden in de computer. 
Gelukkig hebben we daar hulp bij gehad, 
maar de dierinfo heb ik zelf ingevoerd na 
het afronden van het veldwerk.

Toen het veldwerk klaar was, is een ander 
team in een stedelijk gebied van Gambia 
naar slachthuizen gegaan om nog eens 
500 kleine herkauwers te monsteren. 
Ondertussen heb ik het team wat de 
humane diagnosti ek uit zou voeren 
onderwezen en ben ik aan het veterinaire 
laboratoriumwerk begonnen. 

Uiteindelijk is het werk allemaal afge-
komen! In Nederland hebben we nog een 
controle gedaan van het labwerk en ben 
ik het arti kel gaan schrijven. Goed nieuws 
voor Gambia: ze hebben in de gebieden 
waar wij hebben gesampled geen B. 
melitensis. 

In totaal heeft  het onderzoek een jaar 
geduurd en ik heb waanzinnig veel 
geleerd. Zowel over onderzoek doen als in 
mijn algemene ontwikkeling. De cultuur 
is daar zo anders. Ik ben echt down under 
in Afrika geweest. Op 1 van de locati es 
had ik vaker géén dan wel energie, had 
ik regelmati g geen stromend water en is 
mijn was (die ik met de hand moest doen) 
van de lijn gepikt door een paar apen. De 
bevolking op het platt eland slaapt op een 
bed van takken en ze zijn toch gelukkig! 
Hier kunnen wij wat van leren. Kortom, 
het was een geweldige ervaring en als 
je zoiets zou kunnen doen raad ik het je 
zeker aan!

Veel liefs, Evelien Germeraad
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 Het schapen scheren is weer 
begonnen! In de donkere, enigszins 
warme dagen voor kerst werd de 
eerste koppel schapen verlost van hun 
wintervacht. 

Na een demonstrati e van Robert en 
Klaas konden de enthousiaste aanwe-
zige Veefokkers zelf aan de slag! Zien 
is namelijk één ding, maar zelf het 
scheerapparaat in de hand nemen is 
toch een heel ander verhaal. 

Het in balans houden van het schaap 
viel vaak niet mee, en menig schaap 
kreeg in eerste instanti e bakke-
baarden waar Elvis jaloers op zou zijn. 
Naarmate de avond vorderde kreeg 

iedereen de kunst van het schapen 
scheren steeds meer in de vingers. 

Het wereldrecord van 650 schapen 
scheren in 21 uur van Australiër
Damian Hogan werd net niet bena-
derd maar de enthousiaste schapen-
scheerders zullen aan het einde van 
de avond toch de overtuiging hebben 
gehad dat ze wat van deze leuke acti -
viteit hebben opgestoken. 

Mocht je nu zelf ook een keer 
schapen willen scheren ? Hou dan het 
Veefokkersbord in de gaten!

Frank van der Geest

Schapen scheren
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Voor degenen die de Koeielett ers 
archieven goed bijhouden: pak 
even de Koeielett ers van acht jaar 
geleden erbij. Inderti jd mocht ik -net 
begonnen aan de studie diergenees-
kunde- namelijk een bijdrage leveren 
voor de rubriek ‘Boerenbloed’, waarin 
ik vrolijk vertelde over mijn boeren-
bloed en het ouderlijk bedrijf met 
een koeienstal en een kippenhok. Een 
paar jaar verder en minstens even 
vrolijk ga ik jullie nu iets vertellen over 
de onvermijdelijke vervolgstap van de 
studie diergeneeskunde, namelijk het 
dierenarts spelen.

Sinds een jaar ben ik nu aan het werk 
als dierenarts. In mijn eerste jaar aan 
de studie begonnen met het idee om 
koeiendierenarts te worden, heb ik 
me ti jdens de studie verbreed richti ng 
de varkensdiergeneeskunde, pluim-
veediergeneeskunde en eigenlijk 
alle mogelijkheden van ons vak. Aan 
het einde van de studie had ik nog 
steeds veel opti es open en na een 
afweging van voor- en nadelen van de 
verschillende takken van de sport ben 
ik aan het werk gegaan als fullti me 
pluimveedierenarts.

Na mijn afstuderen ben ik vrij vlot aan 
het werk gegaan en inmiddels alweer 
een jaar aan het werk in de prakti jk. 

Ik werk voor twee verschillende prak-
ti jken, die de intenti e hebben uitge-
sproken om binnen enkele jaren op 
pluimveegebied te gaan fuseren. Aan 
mij de taak om een vertrouwd gezicht 
te zijn in beide prakti jken als het daad-
werkelijk zover is en de twee oudere 
collega’s minder gaan werken. Tot nu 
toe lukt dit, al zeg ik het zelf, vrij aardig. 
Wat hier heel erg bij helpt, is dat we 
in een klein team (vier dierenartsen) 
werken en ik in principe iedereen alle 
bedrijven kan bezoeken. Hierdoor heb 
ik in korte ti jd ook veel kunnen leren 
en ben ik snel onderdeel uit gaan 
maken van het pluimveeteam.

Dierenarts en dan
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Twee dagen in de week werk ik voor 
Pluimveedierenartsenprakti jk West 
Nederland (voordat ik mee ging werken 
een eenmansprakti jk) en drie dagen 
in de week werk ik voor Dierenartsen 
Midden Brabant (een grote gemengde 
groepsprakti jk). Ons werkgebied beslaat 
grofweg het midden en westen van 
Noord-Brabant en een gedeelte van 
Zeeland. De bedrijven die we bezoeken 
zijn vleeskuikenbedrijven, opfok-
bedrijven, leghennenbedrijven en vlees-
vermeerderingsbedrijven, kortom van 
alles wat.

De werkzaamheden die we uitvoeren 
zijn heel erg wisselend, maar net als in 
andere sectoren zijn er ook veel stan-
daardwerkzaamheden, zoals enten, 
bloed tappen en salmonellamonsters 
nemen. Deze standaardwerkzaamheden 
zijn meestal niet heel erg spannend, maar 
alti jd (en zeker als je pas net aan het werk 
bent) een goed contactmoment met de 
veehouder. Bij benadering van (ziekte)
problemen op een bedrijf merk ik dat de 
meeste veehouders een professionele 
benadering hebben en er volop ruimte 
is voor aanvullend onderzoek (waarvan 
simpelweg het uitvoeren van secti e 
al veel informati e oplevert) en echte 
bedrijfsbegeleiding, waarin je een plan 
van aanpak kan opstellen om meer zicht 
te krijgen op het probleem en toewerkt 
naar een plan van aanpak.

Al met al ben ik blij met mijn afweging 
aan het einde van de studie om aan het 
werk te gaan in de pluimveesector. Elke 
sector heeft  zijn eigen char mes en voor- 
en nadelen. Ik kan alle huidige Veefokkers 
adviseren om zich ti jdens de studie goed 
te oriënteren op de mogelijkheden van 
ons vak binnen en buiten de prakti jk 
om uiteindelijk een goede afweging te 
maken. En tot slot: vergeet totdat je 
daadwerkelijk aan het werk gaat niet om 
intens te genieten van je studententi jd!

Maarten van den Berg

Dierenarts en dan
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Afgestudeerden

V.V.F.C. “De Uithof” wil graag de 
volgende afgestudeerden feliciteren:

Major LH/VV – Minor LH/VV
De heer F.C. Klip
Mevrouw S.M. van Soest

Major LH/VV – Track LH/VV
Mevrouw E.A. Germeraad
Mevrouw A.H.P. Hoff mann
Mevrouw M.J.J.J. Krom
Mevrouw M.S. Miedema

Major GD – Track GD
Mevrouw C.E.L.F. van der Velden

Major Paard – Minor Paard
Mevrouw S. van Duijne

Redactieleden
Marije Ausema(voorzitter)
Kim van Oostrum
Sanne Haima
Jolien Oosterink
Susanne de Groot
Walter Lenssen

Kaft
Hans Germeraad/Agami 

Drukwerk
Linea Recta

Adverterteren
Voor informatie over de mogelijkheden tot 
adverteren, vragen wij u om contact op te 
nemen met 

Marije Ausema
E-mail: bestuur@veefokkers.com

Contact
Redactie V.V.F.C. “De Uithof”
Yalelaan 1
3584 CL Utrecht
E-mail: bestuur@veefokkers.com
www.veefokkers.com
Tel.: 030-2534694

Bestuur V.V.F.C. “De Uithof”
Voorzitter:          Sanne de Vries     
Vice-voorzitter:     Marco Bakhuis
Secretaris:           Kim van   
         Oostrum 
Penningmeester: Joey Schuttenbeld
Vice-penningm.:  Marije Ausema 
Lid PR:                  Jochem Geurts      
  

Koeieletters
Is een verenigingsblad dat 4 maal per jaar 
verschijnt. 
Oplage: 1000 st.
De redactie draagt geen verantwoording 
over de stukken onder auteursnaam.

Opzegging van het abonnement kan door 
dit telefonisch of per mail door te geven, 
minimaal 1 maand voor het einde van het 
kalenderjaar.

23e jaargang, januari 2016

Colofon



de   ZORG
ACCOUNTANTS

Accountancy en advies 

Wij zijn de financiële experts voor de medische beroepen. Van dierenarts tot arts, 

specialist, tandarts, orthodontist, fysiotherapeut en apotheker. Onze organisatie werkt 

landelijk vanuit 4 vestigingen. Wij bieden meer dan de traditionele dienstverlening. 

Persoonlijke aandacht en financieel advies op maat maakt deel uit van onze filosofie. 

Natuurlijk gaat het daarbij om accountancy en fiscaal advies maar ook andere zaken die 

van belang zijn voor uw praktijkvoering en uw persoonlijke situatie. 

Uw partner 

U kunt op ons rekenen als sparringpartner of adviseur voor al uw financiële zaken, maar 

ook in bijzondere situaties.  Dankzij onze kennis en ervaring staan we u ook bij in de 

minder alledaagse momenten van uw carrière. Zoals bij overnames, 

terugtreden/pensionering en zelfs conflicten.  

Contact 

Indien u vragen heeft of geïnteresseerd bent in onze dienstverlening dan kunt u contact met 
ons opnemen. Ons telefoonnummer is 088 – 10 20 800.  www.dezorgaccountants.nl 
   

   

De ZorgAccountants, daar wordt u beter van! 

Vestiging Arnhem Vestiging Bilthoven Vestiging Houten      Vestiging Groningen 
Velperweg 79 Soestdijkseweg Zuid 179 Randhoeve 221 Hereplein 6 
6824 HH Arnhem     3721 AB Bilthoven 3995 GA Houten  9711 GA  Groningen 
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www.frieslandcampina.com

Wij zorgen voor gezonde voeding, elke dag, 
voor miljoenen mensen wereldwijd

Elke dag voorziet FrieslandCampina miljoenen consumenten over de hele 

wereld van zuivelproducten met waardevolle voedingsstoffen zoals kinder-

voeding, zuiveldranken, kaas, yoghurt, toetjes, boter- en roomproducten, 

zuivelingrediënten en –halffabricaten.

FrieslandCampina brengt het beste van twee werelden samen. 

Het vakmanschap en onder nemerschap van de leden-melkveehouders 

wordt gecombineerd met de expertise van de medewerkers; van de 

kwaliteit van het grasland waarop de koeien grazen tot het op 

de markt brengen van smakelijke en gezonde zuivel producten. 

Dat doet FrieslandCampina op een duurzame manier.

• corp adv A5 liggend FrCamp.indd   3 07-07-14   15:28

www.frieslandcampina.comwww.frieslandcampina.com

Wij zorgen voor gezonde voeding, elke dag, Wij zorgen voor gezonde voeding, elke dag, Wij zorgen voor gezonde voeding, elke dag, Wij zorgen voor gezonde voeding, elke dag, 
voor miljoenen mensen wereldwijdvoor miljoenen mensen wereldwijdvoor miljoenen mensen wereldwijdvoor miljoenen mensen wereldwijd

Elke dag voorziet FrieslandCampina miljoenen consumenten over de hele Elke dag voorziet FrieslandCampina miljoenen consumenten over de hele Elke dag voorziet FrieslandCampina miljoenen consumenten over de hele Elke dag voorziet FrieslandCampina miljoenen consumenten over de hele 

wereld van zuivelproducten met waardevolle voedingsstoffen zoals kinder-wereld van zuivelproducten met waardevolle voedingsstoffen zoals kinder-wereld van zuivelproducten met waardevolle voedingsstoffen zoals kinder-wereld van zuivelproducten met waardevolle voedingsstoffen zoals kinder-

voeding, zuiveldranken, kaas, yoghurt, toetjes, boter- en roomproducten, voeding, zuiveldranken, kaas, yoghurt, toetjes, boter- en roomproducten, voeding, zuiveldranken, kaas, yoghurt, toetjes, boter- en roomproducten, voeding, zuiveldranken, kaas, yoghurt, toetjes, boter- en roomproducten, voeding, zuiveldranken, kaas, yoghurt, toetjes, boter- en roomproducten, voeding, zuiveldranken, kaas, yoghurt, toetjes, boter- en roomproducten, voeding, zuiveldranken, kaas, yoghurt, toetjes, boter- en roomproducten, 

zuivelingrediënten en –halffabricaten.zuivelingrediënten en –halffabricaten.zuivelingrediënten en –halffabricaten.

FrieslandCampina brengt het beste van twee werelden samen. FrieslandCampina brengt het beste van twee werelden samen. FrieslandCampina brengt het beste van twee werelden samen. 

Het vakmanschap en onder nemerschap van de leden-melkveehouders Het vakmanschap en onder nemerschap van de leden-melkveehouders Het vakmanschap en onder nemerschap van de leden-melkveehouders Het vakmanschap en onder nemerschap van de leden-melkveehouders 

wordt gecombineerd met de expertise van de medewerkers; van de wordt gecombineerd met de expertise van de medewerkers; van de wordt gecombineerd met de expertise van de medewerkers; van de wordt gecombineerd met de expertise van de medewerkers; van de 

kwaliteit van het grasland waarop de koeien grazen tot het op kwaliteit van het grasland waarop de koeien grazen tot het op kwaliteit van het grasland waarop de koeien grazen tot het op 

de markt brengen van smakelijke en gezonde zuivel producten. de markt brengen van smakelijke en gezonde zuivel producten. de markt brengen van smakelijke en gezonde zuivel producten. de markt brengen van smakelijke en gezonde zuivel producten. de markt brengen van smakelijke en gezonde zuivel producten. 

Dat doet FrieslandCampina op een duurzame manier.Dat doet FrieslandCampina op een duurzame manier.Dat doet FrieslandCampina op een duurzame manier.

2  Intracare
9  De Heus
15  Boehringer Ingehlheim
17  CRV
31  Vetramil
37  De Zorgaccountants
38  Friesland Campina
39  Merial
Achterzijde Zoeti s

Paginanummering:
Vetramil



A SANOFI COMPANY

17658_1 Adv allemaalkiplekker A5 01.indd   1 07-08-15   08:42



VOOR DIEREN. VOOR GEZONDHEID. VOOR U.

SAMENWERKEN 
AAN RESULTATEN 
DIE TELLEN
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Zoetis B.V. 
Postbus 81055
3009 GB Rotterdam
www.zoetis.nl
info.nl@zoetis.com

© 2015 Zoetis B.V.

Bij Zoetis draait het om de diergezondheid. We maken 
ons sterk om veehouder en dierenarts te voorzien van 
hoogwaardige geneesmiddelen, vaccins en diensten.  
Met oplossingen die voortkomen uit ons uitgebreide R&D-
programma en waar het werkveld om vraagt. Want bij 
Zoetis werken we graag samen aan resultaten die tellen. 


